
 

Äldrenämndens handikappråd 

106 64 Stockholm 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll nr 6 fört vid äldrenämndens handikappråd sammanträde 
onsdagen den 4 oktober 2007 kl. 14.00 – 15.30 
 
 
 
Justerat den 5 oktober 2007 
 
 
 
 
 
Yvonne Holmberg   Inger Handell 
 
 
 
 
 
 
Ordförande  - - - 
Vice ordförande  - - - 
 
Ledamöter  Yvonne Holmberg (A & A) 
  Inger Handell (NHR) 
  Anita Runesved (FHLIS) 

Johnny Sköldvall (HRF) 
Lennart Nolte (SRF) 

 
Förhinder:                  Sylvia Stemme (Elöverkänsligas Riksförbund) 

Kjell Hammar (DHR) 
 

 
 
Dessutom var Raili Karlsson och Birgitta Persson närvarande. 
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§ 1 Närvarande 
 
Sekreteraren noterar närvaro. 

 
 
 
§ 2 Val av justerare 

 
Utses Inger Handell att tillsammans med Yvonne Holmberg justera 
dagens protokoll. 

 
 
 
§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordningen 

 
Rådet anmäler ett par frågor som tas upp under övrigt. 

 
 
 
§ 4 Anmälan av protokollsjustering HKR 5/2007-09-12 

 
Rådet lägger med godkännande anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 7/2007-09-18 

 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 6 Anmälan av protokollsjusteringar KPR 6/2007-09-12 

 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
 § 7   Stockholms stads handlingsprogram för skydd mot olyckor.  

Svar på remiss. 
 
Rådet har ingen erinran. 

 
 
 
 § 8  Kostpolicy för Stockholms stads äldreomsorg. 

 
Birgitta Persson informerar och svarar på frågor. 
 
Rådet har ingen erinran. 
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§ 9     Instruktion för stadens äldreomsorgsinspektörer 
 

Rådet har ingen erinran. 
 
 
 

§ 10   Anmälan av funktionshindersombudsmannens årsrapport 2007 
 
Rådet lägger anmälan till handlingarna. 

 
 
 
§ 11  Förvaltningschefens information 

 Samverkan med landstinget fortsätter trots omorganisation. 
Exemplifieras med överenskommelse om in- och utskrivning av 
patienter med medicinsk sjukvård, vilket blir kommunens ansvar. 

 Ändrad dag för äldrenämndens sammanträde i november från 13:e till 
15:e, vilket dock ej påverkar rådets mötesdag som är oförändrad. 

 Valfrihetssystemets fortsatta genomförande 
En remiss på stadsledningskontorets förslag till ersättningsmodell för 
vård- och omsorgsboenden i ett valfrihetssystem har inkommit och 
behandlas av äldrenämnden den 16 oktober.  
Fast totalersättning i tre nivåer. 

 
 
 
§ 12    Övrigt 
 

• Lennart Nolte (SRF) efterlyser tillgänglighetsaspekter för möteslokaler. 
Förvaltningen kontaktar socialtjänstförvaltningen och återkommer med 
besked. 

 
 
 
§ 12    Nästa möte 
 

Torsdagen den 1 november kl 14.00 (efter rådets interna förmöte kl 13.) 
Lilla konferensen, plan  3, hus 20A.  

 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
Göran Edenberg 


